
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 5

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30 de Mayo de 2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 28 DE FEBRERO DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  28 de 
febrero de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente  informa que dadas las fechas en las que estamos, recuerda a 
todos los presidentes que deben solicitar las ocupaciones de vía pública para realizar las 
fiestas antes de un mes.
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Comenta que la semana anterior estuvo reunido con representantes del Colegio 
Grans i Menuts para tratar el tema de accesos y tránsito de camiones en los alrededores 
del centro escolar.

Informó que los trabajos de la Ronda Oeste están pendientes de licitación y que el 
Ayuntamiento está trabajando sobre ello.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria de la Junta, se procede a la lectura de las resoluciones 
elevadas por los miembros de la Junta, a los distintos negociados del Ayuntamiento. 

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, recuerda que se 
solicitó que se instalara una rejilla entre la calla Sacañet y calle Cap i Corp, y todavía no la 
han puesto.

Al mismo tiempo reitera la petición de una boca de riego, también para la calle 
Sacañet.

Reitera el reparcheo de la Cuadra Saboner.

En cuanto al muro que rodea el pozo ubicado en la Cuadra Saboner reitera que el 
peligro de caída, cada vez es más inminente.  

Solicita que delante de la Guardería Mi Cole, ubicada en la Cuadra Saboner, se 
revise el badén existente, dado que está en malas condiciones.

Comenta que en el Grupo San Lorenzo, detrás de la zona del frontón, se realizan 
fiestas ilegales y después dejan la zona llena de escombros y basura.

En el Grupo Rosario, en la zona donde se hizo la UE-36, en cuadra Saboner hay 
un paso elevado que la gente se tropieza, con lo cual es un peligro.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita 
que en al final de la calle Molí d’ Oli, hay una curva muy cerrada con lo que no se puede 
apreciar si vienen vehículos, por ese motivo reclama que se instale un espejo.

Eleva la queja de que la gente no tira la basura dentro de los contenedores y 
muchas veces es ella quien deposita las bolsas dentro de los mismos, entiende que es un 
problema de civismo.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
solicita que en la plaza del Grupo Reyes se haga un sumidero en la zona de la pista 
deportiva.

Reitera el reparcheo de la Cuadra Casaña y Cuadra Morterás.

En el carril bici que discurre entre el Grupo Reyes y Venta Nova, muchos de los 
bolardos (los pequeños) ya no están.
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El Sr. Francisco Martínez Gómez, representante de la AVV. San José Obrero, 
Ctra.  Alcora  y  Adyacentes,  solicita  que se instale  nuevamente  la  señal  de prohibido 
estacionar en los meses pares o impares, en la entrada (desde la Ctra. Alcora) a la calle 
Pintor Murillo.

Solicita el reparcheo de la Cuadra Casaña.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, solicita que que se reparchee la Cuadra Segunda desde el Camino Collet 
hasta el Grupo San Agustín y desde la Carreteral Borriol hasta la Cuadra Segunda.

Reitera  la  petición  de  que  se  limpie  las  cunetas  de  la  Cuadra  Natora, 
correspondiente al Cauce del Barranco del Sol.

Informa que la fuente que hay en la Plaza Jaime Ribes, al lado de los columpios 
no funciona.

Propone que para después del verano se realice gimnasia de mantenimiento  para 
mayores en la asociación de vecinos. 

Reitera que se tire una solera de hormigón en el talud recayente a la parte de 
detrás de la calle Costa Rica.

Reitera la limpieza de piedras y bolos  que hay a la entrada del hospital de la 
Magdalena.

Solicita que se instale una papelera verde (grande) en el Camino Collet, entrada al 
Hospital la Magdalena.

Reitera la petición de sustituir el panel informativo de rutas por montaña, que hay 
en el hospital la Magdalena.

Solicita que se instalan papeleras entre la zona de Mármoles Cabedo y la Uji.

En el solar donde está ubicado el hospital de la Magdalena hay un montón de 
escombro procedente de obras, solicita que se limpie ya dicho montón no embellece el 
entorno.

En la  rotonda de la  Silla  (Ctra.  Borriol),  cuando llueve,  el  arcén está lleno de 
piedras, solicita que se limpie.

En el  vial  interior del Parque Jaime Ribes hay una señal vertical  de velocidad 
máxima 20, pero no la respetan, incluso llegan hacer carreras circulares, por ese motivio 
solicita que se instale un badén. 

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal (P Popular), informa que tras reunirse 
con algunos vecinos del Cremor, traslada la preocupación sobre las alegaciones de estos, 
presentadas al Plan General.
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Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
6M

3Y
2K

4C
5S

JZ
KR

2Z
W

4T
93

A2
L 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

8 



ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 5

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 de maig de 2022

Hora inicie/fi: 19:30 / 21:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embros absents:  

Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 2 DE FEBRER DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el dos de febrer 
de 2022, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President  informa que donades les dates en què estem, recorda a tots els 
presidents que han de sol·licitar les ocupacions de via pública per a realitzar les festes 
abans d'un mes.

Comenta que la setmana anterior va estar reunit amb representants del Col·legi 
Grans i Menuts per a tractar el tema d'accessos i trànsit de camions en la contornada del 
centre escolar.

Va informar que els treballs de la Ronda Oest estan pendents de licitació i que 
l'Ajuntament està treballant sobre això.

3º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària de la Junta, es procedix a la lectura de les resolucions 
elevades pels membres de la Junta, als distints negociats de l'Ajuntament. 

4º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV El Saboner, recorda que es va 
sol·licitar que s'instal·lara una reixeta entre la calla Sacañet i carrer Cap i Corp, i encara no 
l'han posat.

Al mateix temps reitera la petició d'una boca de reg, també per al carrer Sacañet.

Reitera el reparcheo de la Quadra Saboner.

Quant al mur que rodeja el pou ubicat en la Quadra Saboner reitera que el perill 
de caiguda, cada vegada és més imminent.  

Sol·licita que davant de la Guarderia Ma Cole, ubicada en la Quadra Saboner, es 
revise el gual existent, atés que està en males condicions.

Comenta que en el Grup SAN Lorenzo, darrere de la zona del frontó, es realitzen 
festes il·legals i després deixen la zona plena de runes i fem.

En el Grup Rosario, en la zona on es va fer la UE-36, en quadra Saboner hi ha un 
pas elevat que la gent s'entropessa, amb la qual cosa és un perill.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, sol·licita 
que en al final del carrer Vaig moldre d’ Vaig oldre, hi ha una corba molt tancada amb el 
que no es pot apreciar si vénen vehicles, per eixe motiu reclama que s'instal·le un espill.

Eleva la queixa que la gent no tira el fem dins dels contenidors i moltes vegades 
és ella qui deposita les bosses dins dels mateixos, entén que és un problema de civisme.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de l'AVV Grup Reis  i  Ctra.  L'alcora, 
sol·licita  que  en  la  plaça  del  Grup  Reis  es  faça  un  engolidor  en  la  zona  de  la  pista 
esportiva.

Reitera el reparcheo de la Quadra Casaña i Quadra Morterás.
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En el carril bici que discorre entre el Grup Reis i Venda Nova, molts dels bol·lards 
(els xicotets) ja no estan.

 

El Sr.  Francisco Martínez Gómez, representant de l'AVV. SAN José Obrer, 
Ctra.  L'alcora  i  Adjacents,  sol·licita  que  s'instal·le  novament  el  senyal  de  prohibit 
estacionar en els mesos parixes o imparells, en l'entrada (des de la Ctra. L'alcora) al carrer 
Pintor Murillo.

Sol·licita el reparcheo de la Quadra Casaña.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AVV Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita que que es reparchee la Quadra Segona des del Camí Collet fins al 
Grup SAN Agustín i des de la Carreteral Borriol fins a la Quadra Segona.

Reitera la petició que es netege les cunetes de la Quadra Natora, corresponent al 
Llit del Barranco del Sol.

Informa  que  la  font  que  hi  ha  en  la  Plaça  Jaime  Ribes,  al  costat  de  les 
engrunsadores no funciona.

Proposa que per a després de l'estiu es realitze gimnàstica de manteniment  per a 
majors en l'associació de veïns. 

Reitera que es tire una solera de formigó en el talús que dóna a la part de darrere 
del carrer Costa Rica.

Reitera  la  neteja  de  pedres  i  birles   que  hi  ha  a  l'entrada  de  l'hospital  de  la 
Magdalena.

Sol·licita que s'instal·le una paperera verda (gran) en El Camí Collet, entrada a 
l'Hospital la Magdalena.

Reitera la petició de substituir el panell informatiu de rutes per muntanya, que hi 
ha en l'hospital la Magdalena.

Sol·licita que s'instal·len papereres entre la zona de Marbres Cabedo i la Uji.

En el  solar  on està ubicat  l'hospital  de la  Magdalena hi  ha un muntó de runa 
procedent d'obres, sol·licita que es netege ja el dit muntó no embellix l'entorn.

En la rotonda de la Silla (Ctra. Borriol), quan plou, la vorera d'emergència està ple 
de pedres, sol·licita que es netege.

En el vial interior del Parc Jaime Ribes hi ha un senyal vertical de velocitat màxima 
20, però no la respecten, inclús arriben fer carreres circulars, per eixe motivio sol·licita que 
s'instal·le un gual. 
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El  Sr.  Vicent  Francesc  Sals,  Regidor  (P Popular),  informa  que  després  de 
reunir-se amb alguns veïns del  Crémor,  trasllada la  preocupació sobre les al·legacions 
d'estos, presentades al Pla General.

I  no  havent-hi  mes  assumptes  que  tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les  xxxxxx, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen la Presidenta i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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